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Referat fra møde i KFS - gruppen, afholdt den 21.10.2019, kl. 17:00 -18:00 i vores lokaler i 

Beboerhuset. 

 

Deltagere: Karin, John og Sven Erik 

Afbud: Bent, Ruth og Bent. 

Følgende dagsorden: 

1. Puljeansøgninger, 1 stk. 

2. Referat fra Asbjørn, der har været til møde med lokaludvalgsformænd. 

3. Ubemandede haller og biblioteker. 

4. Bibliotek i gl. dok. 

5. Meddelelser. 

6. Eventuelt. 

Ad. 1. Der er fremsendt 1 puljeansøgninger til behandling: 

1. Kulturtårnet på Knippels bro inviterer alle juleglade børn og voksne til at vække julemanden 

lørdag den 1. dec.. Der ansøges om kr. 10.000, 00 af Lokaludvalgets puljemidler 2019. 

Eventuelt støtte vil gå til leje af båd, eksternt honorar, materialer transport og indkøb af slik. 

Udvalget anbefaler at støtte med kr. 5.000,00, da vi opfatter arrangementet som 

inspirerende i bybilledet, dialogskabende og lokalt forankret, men af hensyn til en 

spredning af Lokaludvalgets midler støtter vi kun med halvdelen af det ansøgte beløb. 

Ad. 2 og 3. Jf. referatet fra mødet med Lokaludvalgsformænd og borgmesteren for Kultur og Fritid, 

bemærkede vi væsentligt for Christianshavn at Asbjørn har rejst kritik mod de ubemandede 

biblioteker og haller (HAL C), da ikke alle er trygge ved at benytte faciliteterne uden opsyn, vi kan 

kun være fuldstændig enige heri.  Bent har sendt kopi af et venstremedlems forespørgsel til 

forvaltningen vedr. hærværk i Hal C (se bilag 1). Her er forvaltningens svar at der nærmest er tale 

om bagateller og man i perioder vil holde mere opsyn. Dan har svaret Bent at han ikke er helt enig i 

denne udlægning. Vi vil anbefale at CLU inviterer Dan til næste møde (november), så han kan 

orientere om de reelle forhold. Herefter kan CLU tage stilling til om der skal rettes fornyet 

henvendelse til forvaltningen. Sven Erik drøfter sagen med FU. 

Ad. 4. Sven Erik har sendt udkast til brev til sekretariatet vedr. lokalerne i gl. Dok, med spørgsmål 

om hvor mange m2 der reelt er ledige og i givet fald hvad er så prisen pr. m2. Christian har lovet at 

udforme brevet der herefter sendes til Slot og Ejendomsforvaltningen. 

Ad. 5. Vi har fået en henvendelse fra sportsklubberne på Christianshavn vedr.  lejeredskaber på 

Arsenaløen (se bilag 2). Disse er opsat i forbindelse med skolens midlertidige renovering. Nu er 

man bekymret for om at disse fjernes igen, til trods for at det har gavnet området og har være et 

godt supplement til andre aktiviteter på Arsenaløen.  

Udvalget vil opfordre CLU til at støtte denne opfordring og sende tilsvarende brev til Børn og 

Ungeudvalget. 
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Ad.6. intet. 

 

Næste møde er mandag den 18.11. kl. 17:00 

 

For referat Sven Erik 

 

 


